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https://www.rfk.dk  CVR-nummer 33744323 
 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 4. juni 2024 
 

 RFK 
Ansvar- 

lig Komm. – Beslut. 

 Økonomi, administration, regnskab, budget og revisorer 

mv. 

  

1a) Medlemsadministration 

 

JON 

 
Iab. 

1b) Økonomi/regnskab 2024 - status 

  

 

JON 

JBJ 
Iab. Forestående betaling til AOPA-

DMU. 

1c) Budget 2025 
 

 Det var varslet, at AOPA-DMU 

bidraget forhøjes med 100 kr. pr. år i 

2025. 

 

Der budgetteres med et engangsbeløb 

på 70K til Flyveskolen for opnormering 

til ATO status. Hertil kommer en 

mindre løbende udgift til 

vedligeholdelse af myndighedskrævede 

manualer og procedurer. 

 

Eventuelt budgetteres der med nye 

vinduer på nordsiden af klubhuset. 

 

 

1d) Skift af bank og kasserer – overlevering/bankadgang m.m. 
Der var anmodet om følgende konti: 

3 fly til RFK flyene 

1 mobilepay kto. 
1 kto. for de eksterne fly (Rex) 

1 driftskonto 

1 flyveskole kto. 

 

MK 

JBJ 

PF 

Der kommunikeres pt. med banken, der 

ikke har kunnet fremsøge de 

dokumenter der var afsendt fra RFK via 

Digital Post til banken. 

 

MK og JBJ er i dialog. 

    

 Hangar   

2a) Skabe m.m. JBJ Det blev besluttet at bortskaffe de metal 

gaderobeskaber (østsiden) samt finde 

en ny løsning for det arkivskab hvor 

nøgler hidtil har været anbragt. 

PF og JBJ aftaler dato for besigtigelse i 

hangaren; andre af bestyrelsen er 

velkomne. 

 

2b)    

    

 Klubhus     

3a) TV monitor i det lille mødelokale til brug for præsentationer 

m.m. Der mangler et elstik i væggen for tilslutning.  

AM opsætter stikkontakt. 

 

AM Sættes i gang 

3b) Udendørs plankeværk m. postkasse og lampe. Stolpe 

knækket, reetableres. 

 

JBJ 

AM 
Er udført. 

3c) Oplæg til modernisering af klubhus. Strategi u. pkt. 9a) 

Se vedhæftede oplæg fra Klubhusudvalget. Tovholder for 

klubhuset er Jacob Lund.  

 

PF sender bestyrelsens feedback til gruppen, herunder 

nedlæggelse af ét køjerum. Der blev afsat 15K af budget til 

forbedringer. 

 Er i gang af Klubhusudvalget. 

https://www.rfk.dk/


3d) Udlån af klubhus samt efterfølgende rengøring 

 

 Udkast til ny aftale udarbejdet af JBJ ( 

lagt i Dropbox). Efter drøftelse af 

forholdene om den efterfølgende 

rengøring, blev dette præciseret i 

aftalen, og gebyr for lån af klubhus sat 

til 1000 kr. for medlemmer og 2000 kr. 

for ikke-medlemmer. 

 

3e)    

    

 Flyene   

 
Statistik: https://zkpk4pzmbntnnbj-v8db.adb.eu-frankfurt-1.oraclecloudapps.com/ords/r/rfk/rfk-dashboard/dashboard  

4a) Nyt klubfly OY-FFO, PA 28-180 Archer 

Status. 

 

PF 

 
 

 

 

 

JON 

Pt. ingen afklaring om sælgers evne til 

at levere. Hvis andet lignende fly bliver 

tilgængeligt, da undersøges en sådan 

mulighed. 

 

JON sikre at GAS holder øje med 

flymarked ifm. køb af en Piper Archer 

isf. FFO. 

 

4b) Status vedr. C150 OY-BJM.  
JON får tilbud fra GA på minimum rep af avionics til VFR.  

JON beder desuden også om et tilbud på installation af en ”WAAS” 

(SBAS/EGNOS) Garmin GPS 175 re mail fra Henrik Værø. 

 

Opdatering af hjemmeside, W&B m.m. 

 

JON 

SV 

JK 

Der er undersøgt en ny mulighed for 

rep/opnomering af avionics. Afventer 

pris fra GA-service inden beslutning. 

Herefter vil BJM kunne have IFR 

status. 

 

MWL hjemmeside: W&B afventer pt, 

p.g.a. af programfejl for BJM. SV ser 

på sagen. 

 

4c) OY-TFK  
Mindre bule i vinge efter påkørsel af skilt ved vaskepladsen. 

Reparation betales af selvrisikoen, ca. 10k. 

 

 

JON Iab. Bule i vinge forventes udbedret til 

vinter. 

4d) OY-BLZ 

 

 

JON Motoren har lidt mindre ydelse; har pt. 

kørt ca. 2000 timer. Knastaksel er evt. 

slidt. Afventer udmelding fra GA 

service. 

 

4e) Safety gruppen. 

Sidst: 

Selvrisikofonden vurderede eventuelle konsekvenser, hvis 

Trænings-barometerets anvisninger ikke overholdes. Klubfly 

overvejede eventuel karantæne eller eksklusion ved manglende 

overholdelse. 

 

Sidst: 

MK mente at teksten for Træningsbarometeret var uklar.  

RFK repræsentanterne JBJ og PB får emnet løftet i Safety 

gruppen. 

 

JBJ 

PB 

Træningsbarometer: 

Mange har stillet spørgsmål til 

formuleringen for Træningsbarometer, 

bl.a. om vilkåret for at komme fra ”rød” 

til ”grøn” igen. 

 

Udmelding fra C.Z var, at han ville se 

nærmere på formuleringen. JBJ og PB 

ville tage det op igen i Safety Gruppen 

og med C.Z. 

 

4f) Status for øvrige Klubfly 

 

 

JON Der afholdes i Klubfly regi møde med 

flyejerne d. 27. juni. 

 

BBE er indlagt i MWL af hensyn til 

instruktørbookninger; kan ikke udlånes 

til flyvning gennem MWL. 

 

4g) Brændstofpriserne 

Pris i EKRK er pr.: 

1. marts 2024: 28,45 kr./l 

1. maj 2024: 27,53 kr./l 

1. juni 2024: 26,28 kr./l 

 

 JON havde bestilt carnet, så der i alle 

tre klubfly nu var kort til Shell (kun 

DK), Air BP og Ringsted.  

 

 

 

https://zkpk4pzmbntnnbj-v8db.adb.eu-frankfurt-1.oraclecloudapps.com/ords/r/rfk/rfk-dashboard/dashboard


 Ny pris på fuel i EKRK pr. 1. juni 

nedsat med 2,17 kr./l siden 1. marts 

2024.  En eventuel prisnedsættelse af 

benzintillæg drøftes ved næste 

bestyrelsesmøde d. 2/7. 

 

4h) Tankning Ringsted for RFK fly. Fuel carnet for OY-BJM 

 

 

 Effekten følges. 

4i) Vask af klubfly tiltrængt. 

 

JON To medlemmer tilbudt af vaske TFK. 

OK hvis flyet kan bookes. 

 

4j) Aftale for eksterne fly  På baggrund af henvendelse fra 

Flyveskolen, var der et ønske om en 

formaliseret aftale med ejeren af CYF 

for udlån til skoleflyvning og introture. 

Skolen havde lavet et udkast til en 

aftale form. PF ville tage kontakt til 

ejeren af CYF. 

 

 RFK Flyveskole   

5a) Flyveskolen – Status drift. 

 

Der var nu indgået aftale med to nye instruktører, så der nu var i alt seks instruktører. Der var pt. så mange elever, 

som der kunne håndteres, og skolen var i god gænge. 

 

Det var bemærket fra skolens side, at elevers indmeldelse i RFK var en kompliceret proces, der eventuelt kunne 

simplificeres en del. 

 

Det blev nævnt, at der nu var oprettet en ny automatiseret funktion på hjemmesiden for bookning og betaling af 

PFED, oprettet af SV. 

 

Der var pt. tilmeldt seks elever til teoriholdet i september, og oplægget var at opnå 15 – 17 elever.  

 

Nye SOP var ved at blive udarbejdet sammen med nye lektionsplaner. Radiolektionsmaterialet skulle omarbejdes 

efter noget uklare tilbagemeldinger fra Trafikstyrelsen. 

 

Ønske om aftale med flyejere for udlån til skoleflyvning og introflyvninger. Se pkt. 4j). 

 

Radioudstyr havde været anvendt af andre end RFK Flyveskole. Skabet skal være aflåst, og udstyret må ikke lånes 

ud. Dette har tidligere været besluttet. 

 

Træningsbarometeret. Teksten på hjemmesiden var ikke entydig, bl.a. om man hvordan man kommer i ”grønt”. Se 

pkt. 4e). 

 

5b) Åbent hus - evaluering 

 

 

 Arrangementet havde været en succes 

med mellem 80 – 100 gæster.  

Skolen havde et forslag om et 

tilsvarende arrangement i 2025. 

Eventuelt også et semi åbent hus 

arrangement på dagen for 

sommerfesten d. 17. august. Se pkt. 8c). 

  

    

 Generalforsamling, vedtægter mv. 

6a) Ordinære generalforsamling 2025 

 

 Iab. 

 

6b) Note i regnskab om Flyveskolen 

 

 Der udarbejdes en note eller et bilag 

med forklarende tekst vedr. 

budgetteringen for Flyveskolen. 

 

    

 DMU – AOPA, unioner   

7a) AOPA DMU - Oversigt: 

− Repræsentantskabet 

− Bestyrelsen, HUV 

  



− Formandsgruppen, PF 

 

7b) Nyt fra AOPA-DMU 

 

 

 Referatet af Repræsentantskabet er 

modtaget. 

    

 RFK Arrangementer mv.    

8a) Aftenarrangementer 2024/25  

 

PF PF er begyndt planlægning for næste 

vintersæson. Input modtages gerne. 

 

8b) Store Flyvedag Værløse 

Der skal findes personer der kan deltage d. 10. - 11. aug. 2024 

 

 To  medlemmer har tilbudt at deltage. 

Eventuelt kan JBJ og AM også deltage. 

JBJ tilmelder RFK med en stand. 

 

8c) Sommerfest 2024 

 

 

 Sommerfest fastsat til d. 17. august: 

Leje af telt, borde og stole mv. 

udgjorde sidst 5.300 kr. Samlet udgift 

sidst var 16,5K. 

 

Eventuelt kunne der i sammenhæng 

med sommerfesten afholdes et ”internt” 

åbent hus arrangement for familie, 

venner og kolleger om eftermiddagen 

m. eksempelvis kl. 14 – 15. En anden 

aktivitet kunne være et arrangement 

med Lenair. 

 

PF er tovholder, indhenter bl.a. pris fra 

Klais Cafe, 

 

8d) Evaluering af Åbent Hus arrangementet 26. maj 

 

 Se pkt. 5b) 

 

 

 PR / Marketing samt Mål & strategier   

9a) Mål og strategier for Flyveklub og Flyveskole 

 

• Festudvalg – hjælp til at planlægge og afholde sommerfest 

og julearrangement mv.  

• Klubhus fornyelse – en gruppe der planlægger hvad der 

skal fornys og står for at få det gennemført 

• Hangar – det samme 

• Eventgruppe – nogle som kan lave nogle klubaftner som 

har et indhold der ikke er faglig relateret (som tidligere med 

eksterne foredragsholdere) 

• Klub flyveture – nogle der vil stå for koordineringen 

• Vask af fly, BLZ og TFK samt polering af FFO 

 

PF 

SV 

 

 

 

 

9b)    

    

 IT, hjemmeside, Myweblog   

10a) MyWebLog – Status 

 

SV 

 
Iab 

10b) Hjemmesiden 

 

 Iab 

    

 Roskilde Airshow 2025   

11a) Afholdes nu over 2 dage d. 23. og 24. august 2025, med tusmørke 

Airshow lørdag aften. 

 

 De nye Team Leaders er påbegyndt 

med indkøring af opgaverne. 

 

    

 Eventuelt   

12a)    

12b)    

    



 Kommende bestyrelsesmøder   

13) Næste møde:  

2024 2/7, 3/9 i, 1/10, 5/11, 3/12i 

2025 7/1, 4/2, 4/3 i, GF 20,3, 1/4, 6/5, 3/6 i, 1/7, 2/9 i, 7/10, 

4/11, 2/12 i. 

 

  Spisning - Husk tilmelding til JON 

jmteknik@post1.tele.dk  

 

mailto:jmteknik@post1.tele.dk

